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علی نوایباغبان:

صدور پروانههای ساختمانی در تبریز کاهش یافته است

رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تبریز عنوان کرد: صدور پروانههای ساختمانی در تبریز کاهش یافته

است که باید در خصوص افزایش آن تصمیماتی اتخاذ کنیم.

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شورای اسلامی شهر تبریز، علی نوای باغبان صبح روز
پنجشنبه در چهلمین جلسه ی علنی فوق العاده اظهار کرد: به دنبال افزایش تعرفه های محلی در
سال گذشته صدور پروانه های ساختمانی در تبریز کاهش یافته که باید در خصوص افزایش آن

تصمیماتی اتخاذ کنیم.
وی در ادامه ی سخنان خود بیان کرد: منطقه ای در تبریز وجود دارد که دفترچه تعرفه عوارض
محلی را کنار گذاشته و از شهروندان برای صدور مجوز هزینه هایی سر خود اخذ می کند که قانونی

نیست.
نوای باغبان در بخش دیگری از سخنان خود یادآور شد: باید نظارت های خود را در راستای اخذ
تعرفه عوارض محلی از شهروندان بیشتر کنیم تا مردم طبق تعرفه های تصویب شده نسبت به

پرداخت عوارض اقدام کنند.
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